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Ärende	  137:	   Lokalprogram	  för	  nytt	  kommunhus	  och	  nytt	  parkeringshus	  	  	  	  
 
Tullingepartiet har varit tydliga i frågan om ett nytt kommunhus. Vi menar att renovering och 
kontinuerligt underhåll är att föredra framför att bygga nytt.  
 
Med tanke på den ekonomiska situationen är det oansvarigt att alltid bygga nya landmärken när 
andra kommunala verksamheter går på knäna. Det finns mer angelägna områden där dessa 
skattepengar kan göra större nytta.  
 
Botkyrka kommun har dock blivit känd för att låta byggnader förfalla utan tillräckligt underhåll. 
Det senaste exemplet är Falkbergsskolan som vanskötts under många år och som kommunen därför 
planerar att riva trots att en renovering hade varit ett bättre alternativ.  
 
Vi uppmanar kommunledningen att ta sitt förnuft till fånga och visa att kommunen kan vårda och 
renovera sina anläggningar istället för att välja dyra nybyggnationer. Det skulle vara en vinst för 
både miljö och skattebetalarna.   
 
Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 
att avslå ordförandeförslaget  
	  
Anders	  Thorén	  (TUP) 
	   	   	   	  
 

 
 
	  


